



# Minorquines

Girls and boys  
Age 0 to 99

Minorquines est né de l'amour inconditionnel de sa créatrice pour les Baléares. Les Minorquines sont fabriquées dans les meilleurs ateliers et chaque collection incarne les tendances de la mode dans l'esprit des îles espagnoles. Pour l'hiver 2017, Minorquines revisite son modèle traditionnel de sandales en différents coloris et aspects de peaux lainées, mais aussi dans des couleurs flashy et de jolies broderies aux thèmes nordiques.

*Minorquines was born out of its designer's unconditional love for the Balearic Islands. Minorquines' shoes are made in the best workshops and every new collection embodies fashion trends in the spirit of these Spanish islands. For Winter 2017, Minorquines revisits its traditional sandals in different colours and aspects. There's sheepskin of course, but also flashy colours and pretty, Scandinavian-themed embroidery.*

[minorquines.com](http://minorquines.com)

# MiLK

## KID'S COLLECTIONS

HORS-SÉRIE DE MILK MAGAZINE – ÉDITION BILINGUE

Autumn  
Winter  
2017



MILK MAGAZINE SPECIAL ISSUE – BILINGUAL EDITION

M 03254 - 17H - F: 15,00 € - RD

